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Summary:

This study, entitled "Architectural Heritage in Algerian Plastic Art", aims
to highlight the role of plastic art as a blog that preserves the architectural
heritage, as well as the role of the plastic artist in addressing the issues of the
ancient Algerian heritage, which they made a place in the world heritage, and
also contributed to the definition of national identity. Algerian, and this is
evident in the works of the Algerian plastic artist "Ahmed Khalili", and the
plastic artist "Mohamed Rasim", through accurately depicting the topics of
heritage, and conveying them to the letter in order to highlight the landmarks in
a realistic manner, in order to preserve it for future generations.

Keywords : Architectural heritage, Algerian plastic art, artist Ahmed Khalili,
artist Mohamed Rasim.

Résumeé :

Cette étude, intitulée « Le patrimoine architectural dans l'art plastique
algérien », a pour objectif de mettre en lumiere le role de I'art plastique en tant
que blog qui préserve le patrimoine architectural, ainsi que le réle de l'artiste
plasticien face aux problématiques du patrimoine algérien ancien, qui ils ont fait
une place au patrimoine mondial, et ont également contribué¢ a la définition de
I'identité nationale. Algérienne, et cela se voit dans les ceuvres du plasticien
algérien "Ahmed Khalili", et du plasticien "Mohamed Rasim", en décrivant avec
justesse les thémes du patrimoine, et en les véhiculant a la lettre afin de mettre
en évidence les points de repere dans une maniére réaliste, afin de la préserver
pour les générations futures.

Mots-clés : Patrimoine architectural, art plastique algérien, artiste Ahmed
Khalili, artiste Mohamed Rasim
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